
 

Zápis z rozšířeného jednání kolegia ředitele ÚVT 

5.6.2023 

Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Plesník, Janovič, Matyska, Přibyla, Kubík, 
Laštovička, Rusňák, Drašar, Bartošek, Růžička, Marek, Vochozková, Strejčková, Izydorczyk, 
Kolovratník, Regner, Ostřížek, Vojtová, Rexová, Oswaldová, Pernica, Tovarňák, Jati, 
Kolomazník, Ocelka, Mazánek, Filipovič, Hejtmánek, Machač, Křenková, Unzeitigová, Antol, 
Jakubička, Velan, Rebok, Krejčí  
 
 
1. Prezentace výsledků testu phishingu na ÚVT a zavádění MFA  

• Testování proběhlo před cca měsícem, cca 35 % osob phishing nerozpoznalo. Od 
1.1.2024 ředitel zvažuje zavedení povinného používání Passwordless řešení pro 
všechny zaměstnance, případně MFA pro správce (multi-factor authentication). 
Zároveň ředitel o této zkušenosti informoval na minulém jednání kolegia rektora a již 3 
pracoviště MU mají zájem o podobné testování.   

• Nyní budou probíhat přípravy nástrojů (návodů k nim, atd.) tak, aby povinnosti k 1.1. 
byly nejen bezpečnější, ale i uživatelsky co nejpříjemnější.   

• Lze očekávat případné další testování, je proto potřeba dávat pozor - skutečný útok 
může přijít kdykoliv.  

• Další komunikace na toto téma proběhne na podzim.  
  
2. Diskuse k možnému stěhování do nových prostor  

• Ředitel představil výhody prostor v Šumavská Tower oproti stávajícímu stavu 
na Gotexu a rovněž další postup: nyní proběhne diskuse možností, dále hlasování 
vedoucích divizí a oddělení mezi 7. - 9.6. anonymní formou v IS. V případě jasného 
výsledku bude rozhodující výsledek hlasování (více než 70 % pro 1 možnost), jinak 
rozhodne ředitel. V případě, že bude rozhodnuto o stěhování, budou zahájeny 
přípravy, přesun do nových prostor k 1.1.2024.  

• Bližší informace k vývoji na Gotexu – zahájení stavby v prostorách parkoviště cca od 
1.7.   

  
3. Diskuse k parametrům pro standardizaci IT   

• Po ukončení diskuse na úzkém kolegiu bude představen návrh na jednom z příštích 
jednání rozšířeného kolegia.  

 
4. Stav výběrových řízení na vedoucí DITI + jejích odděleních  

• Bude vyhlášeno výběrové řízení na vedoucího oddělení sítí. Ředitel nepředpokládá 
vyhlášení VŘ na vedoucího DITI.  

  
5. Pololetní odměny a jejich zadávání  

• V. Přibyla představil postup stanovení odměn za 1. pololetí a také časový 
harmonogram: stanovení odměn od vedoucích oddělení do 16.6., párování odměn na 
zdroje do 23.6., zadávání odměn do systému do 30.6. Vyplácení odměn se týká 
rovněž osob zaměstnaných na DPČ.  

  



  

6. Různé  

• Ve čtvrtek 8.6. od 14:00 hod. se bude konat setkání IT Komunity v posluchárně č. 300 
na Komenského náměstí.  

• Proběhlo rozloučení s Davidem Jatim, který odchází na FSS. Pro provozní záležitosti 
byly zřízeny následující e-mailové 
adresy: provoz@ics.muni.cz , doprava@ics.muni.cz , udrzba@ics.muni.cz .  

 
 
  
Zapsala: Iva Krejčí 

Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU   
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